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Wloclawek, dnia 3 listopada 2021 roku.

Pan

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta Wloclawektul
W,rqkt/a'Y

l- i - ', I

p'd-rsBqe

W odpowiedzi na wniesionqryzez Pana podczas XL sesji Rady Miasta interpelacjq dotyczEcE

zakupu lodzi z logo naszego Miasta, ktora by promowala miasto podczas festiwalu Wisly informujq, 2e

w zasobach Osrodka Sportu i Rekreacji znajduje sig kilka jednostek plywajqcych, na ktorych widnieje logo

i herb naszego miasta, WSr6d nich sq dwie smocze lodzie (stacjonujqce na pzystani pzy ul. Piwnej),

na ktorych umieszczony jest herb miasta jak rownie2 nazwa WI-OCI-AWEK, t-odzie te byly

wykozystywane i prezentowane podczas Festiwalu Wisly, a tak2e innych imprez sportowo-rekreacyjnych

(m,in, Festiwalu Smoczych Lodzi), Dodatkowo OSrodek Sportu i Rekreacji w swoich zasobach posiada

szybkq lod2 motorowq RIB jak rownie2 lodz solarn4 ktore takze posiadajq logo miasta,

Majqc na uwadze powy2sze oraz uwzglgdniajqc wczeSniej zaplanowane zadania w bud2ecie

Gminy Miasto Woclawek, a co za tym idzie wysokie koszty zakupu jednostki zecznq na wzor lodzi

znanych z Festiwalu Wisly, ktorej koszt poczqtkowy oscyluje w granicach B0 000,00 - 90.000,00 ztotych

nie planuje sig powigkszenia zasobu jednostek plywajqcych bgdqcych w posiadaniu Gminy Miasta

Woclawek.

Z powazaniem

Otzymuj4
1. Pan Arkadiusz Piasecki - Radny Rady Miasta Wloclawek
2. Wydzial OrganizacyjnoPrawny i Kadr
3. ala


